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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 3, 2005-2006 
 
 
Tid: 12-13/11 2005 
Plats: Quality Hotell, Östersund. 
Beslutande: GRO Lennart Löf, DG Willy Bäckström 101-A, DG Monica Nero 101-B, DG 

Liss-Britt Landén 101-GD, DG Mona Larsson 101-N, DG Peder Nordlund 101-
P, DG Ingrid Jerlsten 101-S, DG Bengt Almqvist 101-SM, DG Allan Larsen 
101-SV, DG Per-Eric Josefsson 101-U, DG Bengt-Arne Bengtsson 101-VG 
I övrigt se separat lista. 
 
 

Distriktsguvernör Mona Larsson hälsade oss välkomna till ett Östersund som var klätt i 
höstskrud istället för i vinterdräkt. 
 
Guvernörsrådsordförande Lennart Löf hälsade oss med orden ”Lions är fantastiskt” och 
beskrev i korta ordalag hur händelserna utvecklade sig efter jordbävningen i Pakistan den 7 
oktober 2005. Två dagar senare flög Räddningsverket med två representanter och en 
lionsmedlem, Lina Eiserman Ålund, LC Råda-Mölnlycke, till Pakistan med material. Lions 
hade därför möjligheten att vara först på plats med tält för att kunna göra insatser för drabbade 
medmänniskor i en förfärlig situation. 
 
Katastrofberedskapen beslutade att delta i Röda Korsets gala genom att skicka in 150000.-, 
vilket också omnämndes under galan. 
 
Avtal med Tullen har nu gjorts så att distrikten i landet har möjlighet att sponsra knarkhundar. 
Arbetet är påbörjat i ett par distrikt och fler är intresserade. 
 
På Europa Forum informerades vi om att Sverige ligger i topp inom Europa med att ha samlat 
in medel till LCIF med anledning av Tzunamin. Sveriges lions samlade in 1,3 miljoner USD 
vilket är nästan dubbelt så mycket som något annat lionsland i Europa. 
 
Lions håller på att utveckla volontärverksamheten och ett uppdrag finns att se på vilka 
förutsättningar vi har att medverka med volontärer. 
 
 
§ 36 Mötets öppnande 

GRO Lennart Löf hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 
Med anledning av Jurgis Plonaitis bortgång beskrev GRO Lennart det fina arbete 
som Jurgis utfört under många år som lions och därefter hölls en tyst minut. 
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Börje Jonson förmedlade några rader av Atle Burman ”Jag skall göra en 
resa……”. 

 
 
§ 37  Val av justeringspersoner 

DG Peder Nordlund 101-P och DG Ingrid Jerlsten 101-S valdes att justera 
protokollet. 

 
 
§ 38 Anmälan om övriga frågor 

§ 41 C. Katastrofberedskapen 
§ 43 A. Försäkring 
§ 47 A. Lotteritillstånd 
§ 49 A. Lionet AB, information 

 
 
§ 39 Fastställande av ärendelistan 

Ärendelistan fastställdes med ovanstående tillägg. 
 
 
§ 40 Kommittérapport Framtid. 

Framtid:  Bil 22 
Kommittéordförande Bengt Grönwall redovisade följande punkter som tillägg 
till sin rapport, bilaga 22: 

• ZO-seminariet blev billigare än kalkylerat. De två ZO-seminarier som 
hållits har bägge rönt stor uppskattning av deltagarna. 

• TEAM 30, det team som Bengt ingår i tillsammans med en representant 
från Finland, Danmark och Norge, hade ett seminarie på båten till 
Estland. Bengt berättade på mötet om vår varumärkeskampanj och om 
det program som 101-SV har för medlemsrekrytering. Stort intresse 
visades och medlemsrekryteringsprogrammet skall översättas till 
engelska. 

• Bengt kommer att följa upp hur nyklubbsrekryteringen går. På önskemål 
av DG Lis-Britt konstateras att en mycket enkel beskrivning av tex 
filialbildningen behövs. Det finns bra och mångsidig information men 
det är det enkla bladet som behövs. Det kan lätt bli bilaga till 
nyhetsbreven. 

 
Vidare påpekades att vårt framtidsarbete har diskuterats under de gångna 
guvernörsrådsmötena och att det är viktigt att frågorna förs in i organisationen 
och till klubbarna. Till slut är det ändå den enskilda klubbens förutsättningar 
som avgör klubbens framtid. 
 
Exempel på aktiviteter som synliggör lions är Nordstadsveckan i Göteborg. 
Nordstan är en stor genomströmningsknut i centrala Göteborg. Lions kan under 
en vecka ställa ut i en stor monter för att exponera vår verksamhet. Första målet 
är att synas hos den breda allmänheten så att vi blir den organisation som man 
vill skänka pengar till. Andra är att locka nya medlemmar vilket också till en del 
sker.  
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DG Allan Larsson i 101-SV visade en enkät som man genomfört och som i 
korthet bland annat påvisar 77 % av de tillfrågade uppfattade att lions är en 
internationell organisation och att 94 % tyckte att kampen mot våldet i samhället 
är det viktigaste frågan. Materialet finns att få hos DG Allan. 
 
Beslut: 
1. Guvernörsrådet beslutade att uppdra åt FUU att ta fram ett mycket kortfattat 

material i punktform om hur en filialklubb startas. 
2. På PDG Inger Löfs förslag kan ett seminarie ordnas för distriktens Extension 

Ordförande under förutsättning att medel finns inom ramen för Framtid. 
3. Rapport, bilaga 22, godkändes och lades till handlingar. 

 
 
§ 41 Kommittérapport Hjälpverksamhet 

A. IR och NSR  Bil 30, 31 
International Relations Director Lennart Ahrnlund börjar med att dela ut en 
diger reserapport för ”Resan genom Lettland, Vitryssland och Ryssland” av 
Monica Antonsson. Resan företogs under tiden 22 juli till 1 augusti 2005. 

• Rapport, bilaga 30 och 31 har skickats ut. 
• Situationen i Grozny är att reservdelarna till pumparna dessvärre ligger 

kvar i Helsingborg i avvaktan på införtullning i Ryssland. Det är nu stora 
problem i Grozny eftersom slam läcker upp i pumparna som då kan 
skära. 

• I Novozybkov är läget följande: 
Hus A kommer att kontrolleras vid kommande resa så att de åtgärder 
som har påpekats är gjorda. Resan går den 23 november med tre 
deltagare, Melker Lindqvist, Monica Antonsson och tolken Vera. 
Hus B är ännu inte riktigt klart och alla utbetalningar är inte gjorda men 
en förväntad invigning beräknas till den 26 april 2006. 
Rapportering bör ske omgående till LCIF för de 75000.- USD som 
tillhandahållits. 
Hus C kommer att besiktigas av Melker Lindqvist vid kommande resa 
och först därefter kan en bedömning göras om möjligheten att renovera 
huset. 

• Inför NSR måste GR besluta om vilket projekt som kan vara aktuellt att 
lägga fram från Sverige. Ett antal möjligheter diskuterades men både 
Trafficing i Nepal och inköp av tält föll på att det inte gällde Östeuropa, 
som är det område som NSR-projekten skall gå till, enligt regler för 
NSR-projekt. När det gäller Hus C är det fortfarande så många frågor 
som behöver besvaras innan något projekt kan läggas fram. 

• Restaurangskolan Oradea är ett projekt som går ut på att bygga en 
byggnad för restaurangskola. Detta för att elever från Casa Minunata 
skall få en yrkesutbildning och kunna bli självständiga. Skolan skall 
kunna drivs för de intäkter man kan få genom lunchservering. Marken 
till tomten skänks av staden. 

• Material till Projektkatalogen är svårt att få in. Katalogen skall bara vara 
ett forum och en idé-bank med exempel på vad enskilda klubbar kan 
driva som IR-projekt. 

• Almanackan för Novozybkov är på tryckeriet och beräknas vara färdig v 
47. Netto på förra årets försäljning var ca 120000.-. 
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• IRD Lennart har börjat med att se över den avtalstext som kan användas 
i kommande projekt. Den hantering som gjordes i samband med projekt 
Maarja Village är ett bra exempel på uppställning och kravhantering. 

• Diskussion om namnet ”Pengapåsen” utmynnande i ett eventuellt byte 
till ”Projektkassan”. Ärendet ligger kvar i kommittén för hantering. 

• Nyhetsbreven, bil 31, mottas väldigt bra i klubbarna. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att IRD Lennart skall försöka med nya partner för att få iväg 
reservdelarna till Grozny. I andra hand undersöks om pengarna kan 
återföras till MD. 

2. Rapportering till LCIF för de 75000.- USD som projektet fått skall ske 
omgående och IRD Lennart skall med hjälp av Jan Demuth se till att det 
blir åtgärdat. 

3. GR beslutar att föreslå ”Restaurangskolan i Oradea” som nästa NSR-
projekt. 

 
 
B. Handikappsfonden  Bil 18 
Börje Jonson avstod från vidare kommentarer eftersom han återkommer efter 
lunch. 
 
Beslut: 

1. GR godkände rapport nr 18 och lade den till handlingarna. 
 
 
C. Katastrofberedskapen 
En skriftlig rapport från Lina Eiserman Ålunds vistelse i Pakistan har mailats ut 
till mötet. Den beskriver på ett tydligt sätt hur tälten kom drabbade 
medmänniskor tillgodo. 
 
De tält som köps in har godkänts av Räddningsverket. Vintertälten skall klara 
-30° C och är därför vadderade. Dessutom skall tälten, oavsett om det är vinter-, 
sommar- eller ökentält klara att man använder dem under flera år. Det går inte 
att köpa billiga tält med dålig kvalitet bara för att få fler tält. 
 
Diplomen till klubbarna skickas ut allteftersom PDG Reino Wikström får 
information om vilken klubb eller vilket företag som sponsrat tält. 
 
Katastrofberedskapen har beslutat att köpa in ytterligare 100 vintertält med 
kamin. Katastrofberedskapen beslutade också att i samband med Röda Korsets 
TV-gala, till förmån för drabbade i Pakistan, sända in 150000.-. 
Katastrofberedskapen beslutar om medel som klubbarna sänder in till 
Katastrofberedskapen oavsett om beslutet gäller förmedlande av pengar eller 
tält. 
 
Eftersom containern rymmer fler tält har 25 tält beställts för medel som tidigare 
inkommit från klubbarna, öronmärkta ”Tält”, till MD. 
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Dessutom kommer det in medel från klubbar som anordnat aktivteter för 
Pakistan. Medel har också kommit in via vårt 90-konto öronmärkta ”Pakistan”.  
För dessa öronmärkta pengar från klubbar och allmänhet beställs ytterligare 150 
tält. GR beslutar inte över medel som kommer in på 90-kontot eftersom det är en 
egen stiftelse och juridisk person men är givetvis tacksamma över tillskottet till 
tältinköpet. GR kan inte heller besluta om annat än vad klubbarna öronmärkt 
sina inskickade medel till. 
 
Distrikten har möjlighet att låna var sitt sommartält till klubbarnas aktivteter. 
Många klubbar har under den gångna perioden velat göra det. 
 
Följande inköp har alltså skett gällande tält: 
100 tält för medel ur Katastrofberedskapen. 
25 tält för medel inkomna till MD under tidigare period. 
150 tält för medel som kommit in med anledning av katastrofen i Pakistan till 
MD:s kassa och till 90-kontot. 
 
Beslut: 

1. GR noterar att 150 tält beställs för insamlade medel till förmån för 
”Pakistan” från klubbar och allmänhet. 

2. GR beslutar att ett sommartält skall distribueras till de distrikt som 
önskar tält, på respektive distrikts bekostnad. 

3. GR godkänner rapporterna 30, 31, reserapport från Vitryssland samt 
reserapport från Pakistan och lägger dem till handlingarna 

 
Mötet ajourneras för lunch.  
 
Efter lunchen fick vi en mycket intressant beskrivning av hur man gick tillväga för att skapa tillgänglighet i 
Östersund. Med tillgänglighet kan avses allt från att överbrygga trottoarkanter till att göra information i t ex 
radion begriplig. 
Deltagare i panelen vid informationen var PCC Börje Jonson, Martin Lindbäck, Ambjörn Sandler, Monika 
Wanhainen samt Christer Åbring. 
 
Martin Lindbäck beskrev hur han och Börje gick i centrum för att upptäcka hinder för synskadade. Martin miste 
sin syn i 30-års åldern efter en bilolycka. Tack vare denna besiktning av centrum slipper man numera i allmänhet 
fasadflaggor, trottoarpratare, varor och marschaller utan skydd. Affärsinnehavarna är intresserade att hjälpa till 
att göra centrum tillgängligt. 
 
Ambjörn Sandler beskrev hela projektet från starten 2001/2002 till dags dato. Ambjörn miste sina ben vid en 
bilolycka. Trots 85 % invaliditet arbetar Ambjörn fullt ut. Ambjörn fick Bragdlejonet 1998.  
I starten av arbetet togs kontakt med Polisen, Parkeringsvakterna, Köpmännen med flera. Resultatet av projektet 
har blivit en betydlig större tillgänglighet på Handikappsparkeringar för dem med tillstånd. Dessutom har man 
genom en skrivelse lyckats höja p-boten från 600.- till 800.- om man olovligt nyttjar handikappsparkeringen. 
 
Monika Wanhainen som arbetar som parkeringsvakt i Östersund sedan 1984 beskrev samarbetet och 
förändringen efter kampanjen. Idag har 650 personer tillstånd att nyttja handikappsparkeringarna som är 48 st till 
antalet utomhus och 18 st i P-hus. Det finns numera nästan alltid plats för parkering med handikappstillstånd. 
Lions hjälp har varit ovärderlig för att få folk att ändra attityd. Idag finns det bara två p-vakter mot tidigare sex st 
i Östersund. 
 
Christer Åkerlind är bland annat ordförande i vård-och omsorgsstyrelsen, beskrev samarbetet mellan Lions och 
kommunen. Lions har varit och informerat om situationen i centrum för människor med olika handikapp. Detta 
har lätt till en betydligt öppnare attityd och vilja att lösa problemen. Börje Jonson avslutade med att uppmana oss 
att sprida aktiviteten. Tag kontakt för att få mer ingående information om hanteringen. Låt oss starta detta 
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värdefulla arbete. GRO Lennart tackar för den intressanta informationen och uppmanar varje distrikt att 
åtminstone välja ut en kommun för försök. 
 
 
§ 42 Kommittérapport Barn- och ungdomsverksamhet 

A. YE  Bil 20, 21 
• Distrikt GD, SV och VG skall ha läger under 2006. Youth Exchange 

Director Hans Folkesson har därför samlat alla distriktens YEC, utom S, 
och två lägeransvariga från varje läger. De uppskattade att de fått tillfälle 
att utbyta tankar om positiva och negativa sidor i lägerverksamheten. 
Arbetet med att organisera lägren och att skaffa värdfamiljer fortsätter. 

• Katalogen för kommande läger är utskickad till alla klubbar, utom i S, 
under veckorna 42-43. 

 
Beslut: 
GR godkänner rapporterna 20 och 21 och lade dem till handlingarna. 
 
 
B. Narkotika  Bil 29a, 29b 
Tullverket är tacksam för att Lions ställer upp med att sponsra knarkhundar. 
Hundarna går inte att destinera till någon fast station eftersom deras arbetsfält är 
rörligt. Smugglare skall inte kunna veta var hunden arbetar. 
GRO Lennart och NO Bo Sahlén har besökt hundskolan i Norrtälje. Hundarna 
tar 62 % av alla narkotikatillslag i Sverige. Distrikt B, GD och S har påbörjat 
arbetet med att försöka sponsra knarkhundar. VG kommer att hantera frågan 
inom kort. 
 
Beslut: 
GR godkänner rapport 29 a och b och lägger dem till handlingarna. 
 
 
C. LEO  Bil 23 
Förslag på att söka kommande medlemmar för LEO i scoutrörelsen samt att den 
ansvarige som informerar om lions på Lions Quest kurserna också informerar 
om möjligheten att starta LEO-klubbar. 
 
Beslut: 
GR godkänner rapport 23 och lägger den till handlingarna. 
 
 
D. Forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar Bil 19, 34 
PCC Björn Wahlenius berättar att fonden har ca 3,3 miljoner kronor kvar att 
dela ut till forskning. Detta räcker ca två år och sedan skall fonden avvecklas. 
Cirka tio stipendier per år delas ut. 
 
På grund av Jurgis Plonatis bortgång har ordförandeposten blivit vakant. 
Eftersom tidigare vald suppleant ställer sin plats till förfogande föreslås att PDG 
Urban Möller blir ordförande för fonden och att PCC Björn Wahlenius blir 
kassör. 
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Beslut: 
Guvernörsrådet beslutar att utse PDG Urban Möller till ordförande för 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar och PCC Björn Wahlenius till 
ny kassör tills utgången av innevarande mandatperiod 2006-06-30. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
 
§ 43 Ekonomi  Bil 25, 27 

Ekonomisk Controller Ralph Ahlquist redovisar hur ekonomin ser ut, se bilaga 
25. Under föregående år lades budgeten upp med budget konto för konto samt 
med periodisering per kvartal. Arbetet med att förbättra och förenkla 
kontoplanen fortsätter för att få ett så smidigt och lätthanterat system som 
möjligt. 
 
Resebeställningar som bör ske via Bernard Gradiska skall göras så fort man vet 
att man kallas till ett möte, i annat fall kan kostnaderna bli onödigt höga. 
 
EC Ralph vädjar att skattepliktig traktamentsersättning inte skall utnyttjas 
eftersom det orsakar högre kostnader samt administrativt merarbete för kontoret. 
 
Kommittéordförande kommer att få en blankett att fylla i inför budgetarbetet. 
Var snäll och sänd den tillbaka med vändande post. 
 
EC Ralph ger Placeringskommittén en eloge för sitt idoga arbete med att placera 
pengar för bästa avkastning. 
 
Rapport om projektredovisningen konstaterar att det finns medel kvar på projekt 
Maarja Village och Viljandi men att de skall vara kvar för eventuella 
garantiåtagande. Därefter kan GR besluta om eventuella återstående medel skall 
destineras till annat projekt. Det finns två NSR-projekt och att kontot Synvård 
ligger kvar sedan länge. 
 
Beslut: 

1. Maarja Village med 63779.- och Viljandi med 28594.- skall ligga kvar 
till garantitiderna är slut. 

2. Två konton som berör NSR skall slås ihop. 
3. EC Ralph och Jan Demuth skall utreda projekt Synvård kontra ”Vision 

for all”. 
4. GR godkänner rapport 25 och 27 och lägger den till handlingarna. 

 
 
A. Försäkring 
Jan Demuth beskriver uppkomna besvärligheter med tolkning i 
försäkringsfrågor. Texten i Handboken bör ändras så att klubbarna lätt ser vad 
som gäller. I vårt skydd ingår i allmänhet inte motorfordon varför Jan uppmanar 
att vid aktivteter, där man använder sig av fordon, särskild försäkring för det 
enstaka tillfället tas. 

 
 
§ 44 50-öringen  Bil 26 
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Enkät har gått ut och redovisas i rapport 26. Påpekas bör att det kan behövas 
polistillstånd för att skramla med bössa vid insamling av 50-öringen. 
Vissa svårigheter för klubbar att lämna in pengar på Svenskt kassaservice har 
förekommit där personal på SK inte har varit korrekt informerade. 
 
Beslut: 
GR godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 45 Sight First 

Coordinator PCC Björn Wahlenius är ansvarig för distrikt A, S, SM, SV och 
VG. Coordinator PCC Sivert Bäck är ansvarig för distrikt B, GD, N, P och U.  
 
PCC Björn rapporterar att zongruppen inte får innehålla fler än 8 klubbar. 
100 broschyrer var har delats ut till guvernörerna. 
Gruppen för Norden har endast en ringa budget och behöver tillskott för att 
kunna träffas vid lämpligt tillfälle. 
 
PCC Sivert beskriver projektet på följande vis: 
År 1 2005-2006: Uppstart, information, insamling av 50-öringen. 
År 2 2006-2007: Insamlingsaktiviteter 
År 3 2007-2008: Insamlingsaktiviteter, avslutning och slutredovisning i 
Bangkok på Convention 2008 
Insamlingsmålet för MD 101 är 2,5 miljoner USD. För 14000 medlemmar med 
en dollarkurs på 8,- innebär det 500.- per medlem och år i tre år. 
Campaign Sight First II kommer att premiera gåvor enligt följande: 
”Modellklubbar” har samlat in 400.- USD per medlem. 
”Stora gåvor” (Major Gift) är gåvor mellan 25000.- – 99999.- USD. 
”Större gåvor” (Lead Gift) är gåvor från USD 100000.- eller mer. 
Det skulle vara intressant om man kunde få en klubb att bli ”Modellklubb”, det 
vill säga att en klubb med 30 medlemmar klarar att samla in 3500.- per år och 
medlem i tre år. 
 
På förfrågan om när vDG lämpligen kan informeras om Sight First II påpekades 
det att deras nästa utbildning sker i januari på Brommaplan. 
 
Beslut: 
GR beslutar att avsätta 10000.- till förfogande för coordinatorerna att användas 
under året. 

 
 
§ 46 Nya organisationen  Bil 24, 32, 33, 36 

Stadgesekreterare Rolf Grune ger enligt tidigare uppdrag förslag till 
komplettering av § 26, Stadgar för MD 101, med hur vakans av DG ersätts i en 
övergångsperiod dvs tills annat beslutats. Se rapport 24. 
Rolf Grune har dessutom gått igenom stadgarna för Katastrofberedskapen enligt 
rapport 32. 
 
Barn- och ungdomskommittén har haft ett telefonmöte enligt rapport 36. Idag 
fungerar det så att YED tar hand om utresande ungdomar och BYED 
inkommande ungdomar. Dessutom ingår LEO och Narkotika i kommittén. 
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Kommittén har två förslag hur lösning skall ske för att tillgodose så att även 
kommande ungdomar som reser in och ut får nödvändig service. 
 
Humankommittén har haft möte beskrivet i bilaga 33. Efter diskussion om 
innehåll i kommittén lades förslag om att ledamot i Barndiabetesfonden flyttas 
till Extern verksamhet.  
 
Riksvalnämnden har gått ut med nomineringsunderlag inför Riksmötet till 
klubbarna. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att anta förslag om förändring av § 26 i Stadga för MD101 
till följande lydelse: ”Om vakans uppstår på posten som 
distriktsguvernör skall vice distriktsguvernör verka som 
distriktsguvernör tills posten återbesatts enligt reglerna i den 
internationella Arbetsordningen.” Förslaget skall läggas fram till 
Riksmötet. 

2. GR beslutar att en arbetsgrupp bestående av YED Hans Folkesson, IRD 
Lennart Ahrnlund, Stadgesekreterare Rolf Grune, Framtidskommitténs 
ordförande Bengt Grönwall samt RVN ordförande Tauno Mustonen, 
skall komma med ett förslag hur MD 101 skall arbeta utifrån beslutet på 
riksmötet i Halmstad 2005. Tauno Mustonen utses till sammankallade. 
Gruppen skall i första hand ha telefonmöte men disponerar 10000.- för 
ett möte på kontoret i Bromma. 

3. Förändringen av stadgarna för Katastrofberedskapen skall samtidigt ses 
över av ovan beslutade arbetsgrupp. 

4. Aktiviteten Diabetes stryks ur Humankommittén eftersom det 
huvudsakliga diabetesarbetet sker till förmån för Barndiabetesfonden. 

 
 
§ 47 Conventionresan 

Convention blir i Boston istället för den orkandrabbade New Orleans. 
Förändringar av tiden har nödgats göras. GR är imponerade av att man har 
lyckats få fram ett alternativ i en synnerligen besvärlig situation. 
 
Get Together blir den 28 juni, DG-Elects bankett den 29 juni, paraden och 
Hospitality Party den 1 juli. 
 
Offerter kommer att tillställas BTI, Winslow, Swift, Swanson och Bennet. 
Om möjligt är det värdefullt med ett besök på Oak Brook i Chicago. 
 
GR anser att reseledare skall medfölja distriktens utsedda delegater. På förslag 
finns GRO Lennart och PCC Finn Bangsgaard.  
Eftersom beslutet gäller GRO Lennart inträder vGRO att föra klubban under 
denna delen av paragrafen. 
 
 
 
Beslut: 
GR beslutar att utse GRO Lennart Löf att vara reseledare för distriktens 
delegater under resan till Boston 2006. 
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A Lotteritillstånd 
DG Willy Bäckström har varit i kontakt med tillståndmyndigheten med 
anledning av förfrågan om lotteritillstånd i samband med andelsförsäljning av 
conventionresan. 
Eftersom distrikten utser sina delegater till företrädare för klubbarna inom 
respektive distrikt finns inget behov av lotteritillstånd. 
 
Beslut: 
GR godkänner rapporten och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 48 Övriga rapporter 

A. Medlemsregister  Bil 35 
Sune Karlsson beskrev alla besvärliga turer som har varit i uppstarten av 
medlemsregistret. Servern i USA har varit ur funktion under två dagar. Det är 
svårt att få information från USA likväl som från klubbar i landet som inte 
förstår hur viktigt det är att man gör sin del klart. 
Sune vill ge Anders Medin på vårt kontor i USA en stor eloge för sitt 
ovärderliga detektivarbete att leta information om medlemmar. 
Det fattas ca 50 medlemmar som aldrig har blivit korrekt införda i USA. 
Klubbarna har inte uppmärksammat eller brytt sig om att rätta misstagen eller 
USA har trots påstötningar inte ändrat som klubben anser att det skall vara. 
USA vill debitera för medlemmar som läggs in från och med den datum de 
anses vara invigda till dags dato. Dessutom vill man kräva charteravgifter för 
dessa medlemmar. Under samma period har det funnits medlemmar som inte 
varit med men som klubben debiterats för. Detta medför med all säkerhet att det 
finns ett nollsummespel kring felaktiga medlemsavgifter till USA. GR 
accepterar inte debiteringar i efterhand på grund av administrativ felhantering. 
 
Guvernörsrådet vill särskilt tacka Sune Karlsson för sitt idoga arbete för att få 
medlemsregistret i funktion. Mycket tid ligger bakom arbetet och MD är 
tacksamma för Sunes insats. 
 
Framtiden för registret visar att det krävs en ständig vidareutveckling eftersom 
nya önskemål kommer upp. Frågor kring tex fadderhanteringen, LEO och 
associerade medlemmar, fasta aktiviteter osv måste lösas på ett tillfredställande 
sätt. Stefan Sahlin som tidigare har arbetat för oss med registerprogrammet kan 
vara lämplig för arbetsuppgiften. Stefan har gjort en oerhörd insats som lions 
Sverige också kan vara tacksamma för. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att GRO och vGRO skall skriva ett brev till USA med krav 
på att ingen kostnad skall debiteras klubbar som äntligen får in 
medlemmar som inte funnits med. 

2. GR beslutar att Sune Karlsson skall skicka en lista till respektive DG och 
IT-ansvariga om vilka lions som inte ansetts vara medlemmar, ca 50 
stycken. 

3. GR beslutar att därefter skall det svenska registret köras igång så fort 
som möjligt. 
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4. GR ger Sune Karlsson i uppdrag att återkomma med en prisbild av vad 
fortsatt utveckling av registret kommer att kosta. 

5. GR godkänner rapport 35 och lägger den till handlingarna. 
 
 
B. Regler för ID  Bil 28 
Inkommande International Director har gjort en budget över innevarande år. 
Bifogat finns rapport om regler för ID och ID-kandidat.  
 
Beslut: 
GR godkände rapporten och beslutade att reglerna skall arkiveras på kontoret i 
kommande ”Rutinpärm”. 
 
 
C. Kontoret 
Jan Demuth lämnade följande korta rapport om kontoret: 

• Från årsskiftet kommer telefontiden vara 9.00 – 15.00. 
• Cynthia Lo, vår kanslist, servar GR med utskick och posthantering. 

Cynthia har dessutom ansvar för hemsidan. 
• Bernard Gradiska, vår säljare och supply ansvarige, gör utskick om vilka 

varor som finns att köpa. Det finns nu bland annat en fasadflagga. 
• Klubbarna kommer att få trehundra pamfletter ”Lions – människor som 

du…” samt CD med reklammaterial från ”Nordstadsveckan”. 
• Maud Nordell, vår redaktör, arbetar med pluggannonser för Pakistan. 

Svenska Dagbladet har varit tillmötesgående och Göteborgsposten har 
också tagit in pluggannonser. Tidningen ”The Lion” har ett något 
förändrat format. Diskussion med tryckeriet om bildkvaliteten eftersom 
den är undermålig. Eventuellt kommer det ges möjlighet att byta 
tryckeri. 

• Jan själv, vår ekonom och platsansvarige, har bokslutet klart för revision. 
 
 
§ 49 Övriga frågor 

A. Lionet AB 
Nätklubben Lionet har bildat ett aktiebolag Lionet.AB för försäljning av varor 
till medlemmar. Aktiebolaget har fått godkännande av USA. Guvernörsrådet är 
positivt intresserade av utvecklingen. 
 
Beslut: 
GR ger VU fortsatt uppdrag att följa utvecklingen av Lionet.AB. 

 
 
§ 50 Nästa möte 25-26 februari 2006, Karlskrona 

DG Bengt Almquist hälsar oss alla välkomna till Karlskrona den 25-26 februari 
och beskriver helt kort arrangemanget. 

Mötet ajourneras för information om varumärkeskampanjen 
 
 
PID Bruno Ahlqvist blev positivt överraskad över den respons på kampanjen som Riksmötet gav. Beslutet 
innebär att alla klubbar skall betala 100.- per medlem för att hjälpa till att täcka kostnaderna för 
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varumärkeskampanjen. Bruno ger en kortare beskrivning om hur man kommit fram till vilken målgrupp man vill 
nå - ”den generöse givaren”. 
Målsättningen under 2006 är att nå målgruppen minst tre gånger under perioden januari till maj. Detta kommer 
att ske genom annonser i kvällspressen samt i populärpressen. Klubbarna måste vara beredda att besvara frågor 
om lions om och när samtal kommer med anledning av annonserna. Annonserna skall skapa nyfikenhet och 
intresse på lionsrörelsen, dels för att vi skall bli den förening som man kan tänka sig att skänka pengar till och 
dels för att man skulle kunna tänka sig att delta i arbetet. Det går inte att exakt ange datum för annonserna men 
information kommer att ges så att klubbarna kan vara beredda. 
Träna gärna med varandra i små rollspel att argumentera för ett medlemskap. 
Det är ingen tvekan att Lions goda cirkel gäller. ”Trivsel → hög närvaro → många idéer → bättre aktiviteter → 
tillfredställelse → ökat intresse → fler medlemmar →större cirkel.” På förfrågan upplystes att cirkeln finns att 
hämta på hemsidan. Bruno delar gärna med sig av texten till bilden. Reklam i radio eller TV är inte aktuellt 
denna omgång då det är ett betydligt dyrare forum. Förslag på att ange att 073-nummer som går att ringa för att 
skänka pengar. 
En särskild upplaga av tidningen ”The Lion” kommer att tryckas och sändas till klubbarna. Tidningen kommer 
att beskriva aktivteter som klubbar genomför i landet. 
 
Beslut: 
GR beslutar att ge Jan i uppdrag att undersöka möjligheten till att utnyttja ett 073-nummer. 
 
 
§ 51 Avslutning 

IPCC Håkan Johansson tackar GRO Lennart Löf för ett väl genomfört möte. 
 
GRO Lennart Löf avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
 

 
 
2005-11-13 
 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström  Lennart Löf 
vGRO   GRO 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Peder Nordlund  Ingrid Jerlsten 
DG 101-P   DG 101-S 
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Hans Folkesson 
YED MD 101 
 
 
 
Rapport gällande YE-verksamheten till GR-mötet november 2005. 
 
Som meddelades inför GR:mötet i augusti så har MD 101 under 2005 skickat ut 87 
ungdomar till olika länder i Europa, Australien, Japan och USA. 
 
Tyvärr är det väldigt tunt med reseberättelser från ungdomarna. Det är i princip bara ett 
distrikt där dessa fungerar, VG, och dessutom nästintill till 100%. Det beror på att här har 
man en mycket enveten YEC som inte ger sig förrän berättelsen ligger på bordet. Från övriga 
distrikt är siffran 0%. 
 
Av de berättelser som kommit in så har de flesta en mycket positiv syn på sina upplevelser. 
Värdfamiljsvistelsen anses av samtliga som mycket värdefull och givande.  
Mellan raderna förstår man att kvalitén på lägren varierar, dock inte så att det skulle vara 
alarmerande. Det är väl snarare så att några länder har ofantligt fina läger och övriga mer 
normala. 
 
22- 24 september hade de internationella YE-ansvariga ett möte i Leipzig. Anledningen var 
att årets ”Europa Forum” är förlagt till sista helgen i oktober vilket är för sent för ungdoms-
utbytet. Närvarande från Sverige var undertecknad samt BYED Jan Lofjärd. 
Kontrakt har tecknats med 25st deltagande länder för nästa års ungdomsutbyte. Fortfarande 
saknas Canada och USA, vilket är normalt vid den här tiden på året. 
 
8 – 9 oktober genomfördes ett möte i Arlanda. Den 8:de var det distriktens YEC som var 
samlade. Det informerades om de läger som varit samt nästa års läger.  
Ansökningsformuläret (AF) gicks igenom. Förra verksamhetsåret genomfördes en ny variant 
som fylls i via nätet. Av 87 ungdomar så hade 82 fyllt i den via nätet vilket måste anses vara 
en bra siffra. Vikten av att ärligt fylla i formuläret poängterades. Speciellt gäller detta punkten 
”Hälsotillstånd”. Det mottagande landet måste få chansen att förbereda vistelsen för 
ungdomar med eventuella handikapp, fysiska som psykiska. 
Vikten av att vi får in en reseberättelse från samtliga ungdomar poängterades. 
 
Den 9:de samlades för första gången lägerkommittéerna för nästa års läger tillsammans med 
sina YEC. Syftet var: 


- att förvissa sig om att kommittéarbetet och förberedelserna kommit i gång. 
- att ekonomin fungerar.  
- att ge en liten presentation om hur andra läger/länder lyckats med ett bra läger. 
- att ge hjälp och tips i sökandet efter värdfamiljer. 
- att skapa ett nätverk där var och en inbördes kan kontakta varandra. 


 
Samtliga var överens om nyttan med ett sådant här möte. 
 
Vecka 42 – 43 sker utskicket av nästa års utbytesprogram. Det innehåller dessutom 
anmälningsblanketter för ”Oskarshamnslägret” och ”Jämtlåtan”. Det skickas till LP, YEC & 
DG. Det vore tacksamt om DG i sitt nyhetsbrev ytterligare påminde om detta utskick. 
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Oskarshamnslägret kommer att hållas även år 2006. Som vanligt blir det 2 olika läger för 2 
olika åldersgrupper. 
 
Australienungdomar kommer till Sverige under december/januari. Det blir totalt 5st och de 
kommer under 2 olika tidsintervaller. I skrivande stund återstår värdfamilj till flicka. 
 
 
Holsbybrunn 2005-10-20 
 
Hans Folkesson 
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Anteckningar från telefonmöte i Ungdomskommittén 
måndagen 7 November 2005. 
 
Deltagare: 
Hans Folkesson YED 
Jan Lofjärd  BYED 
Kenneth Persson LEO 
 
Bo Sahlén  Narkotika  (förhinder) 
 
Bakgrund 
 
YED hade av GRO fått i uppdrag att sammankalla gruppen för att diskutera konsekvenserna av 
den i Halmstad beslutade nya organisationen. Mötet var planerat att hållas tidigare en lördag men 
på grund av affärsresor samt dylika privata sådana så gick det inte att genomföra varför det blev 
ett mindre telefonmöte.  Därav denna sena ankomst. 
 
Som gruppen uppfattat det så var bakgrunden till nya organisationen av rent ekonomiska skäl. 
Ingen kritik har riktats mot kommittéernas sätt att arbeta eller leverera. Det står inte skrivet i 
klartext men man ville bl.a. ha färre besökare på GR:möten som reste på Lions bekostnad. 
 
Inför GR:mötet i augusti i år hade GRO begärt in redovisning från de olika kommittéerna där bl.a. 
tidsåtgången på årsbasis fanns angiven. När det gäller ungdomsutbytet så redovisades det att 
åtgången var ca800 timmar på YED och ca700 timmar på BYED. 
 
RV har skickat ut underlag för kommande nomineringar. Beträffande ungdomskommittén så skall 
den bestå av en Ordförande, en YED, en LEO samt en Narkotikaansvarig. Det konstaterades att 
rollen som BYED med sina 700 arbetstimmar är helt borttagen.  
 
Förslag 
 
Med tanke på mängden av information som finns lagrad hos YED (EF, NSR, korrespondens 
o.dyl.) så måste det bästa för Lions del vara att YED tillika är Kommittéordförande. Det är inte 
försvarbart att YED skall rapportera till en ordförande som i sin tur rapporterar till GR. Under 
GR:mötet i augusti fick vi lyssna till en redovisning från SV om hur man fått igång en avsomnad 
zon. Då  berättades det att 25% av ett budskap försvinner vid en vidareinformation. Det kan inte 
vara en utveckling som skulle gynna Lions. Vi menar att GR måste kunna ställa frågor på ort och 
ställe och samtidigt kunna få ett svar. 
 
BYED är den person som hitintills skött inkommande ungdomar samt fördelat dem till våra 
svenska läger. Även kontakten med lägeransvariga ligger på dennes ansvar.  
 
Vi har två olika förslag hur ungdomskommittén skall besättas i framtiden. Det första ser ut enligt 
följande: 
 
-Ordförande/YED  = Utresande  -LEO  
-BYED  =                   Inkommande  -Narkotika 
  
Vi fortsätter med en BYED utan att öka på antalet personer i kommittén. Som redovisats ovan så 
krävs det både ett stort intresse och engagemang för att detta arbete skall kunna flyta. Under 
denna tid byggs det dessutom upp en specialkunskap i ämnet, till nytta för kontinuiteten i 
kommande ordförandeskap. Även Lions som organisation måste må bra av en sådan kompetens. 
Vi finner det viktigt att YED och BYED följs åt tidsmässigt för att ovanstående skall kunna fungera. 
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Förslag nummer två: 
 
-Ordförande/YED 30% -LEO 20% 
-Lägeransvarig 30% -Narkotika 20% 
 
YED är fortfarande ordförande av skäl som ovan. Men här har man fördelat viss del av ungdoms-
utbytet på ytterligare 2 personer. Det skulle betyda att de länder vi arbetar med fördelas mellan 
kommittémedlemmarna och att samma person sköter all kontakt länderna emellan över hela året. 
Det är viktigt att den utökade arbetsbelastningen kungörs innan en intresserad person accepterar 
en nominering. 
 
Nackdelen med denna lösning är fördyrande möteskostnader vilket inte ligger i linje med RM:s 
beslutet. Eftersom fler personer blir involverade ställs stora krav på samordning för att det skall 
fungera vilket i sin tur betyder fler möten. Redan idag arbetar våra nordiska grannländer enligt 
denna princip men då måste vi också ha i åtanke att de har ett större utbyte än Sverige.  
 
Efter diverse diskussioner hit eller dit enades vi om att förslag nummer ett var det bästa för dagen 
men med tillägget att på sikt bitvis försöka förskjuta det mot nummer två, vilket härmed föreslås. 
 
Till sist finner vi det märkligt att behöva sitta här ett halvt år efter RM:beslutet och diskutera hur vi 
bäst formar arbetssättet efter beslutet. Borde vi inte istället börjat med dessa diskussioner och låta 
resultatet av diskussionerna forma förslaget till ny organisation. 
 
Hans Folkesson 
YED 
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FUU 2 1/ 


 


Rapport nr 2 Framtidskommittén (FUU) 2005/2006. 
 


Kommittén har haft ett möte den 22 september då hela dagen ägnades åt att 
förbereda seminariumet den 8-9 oktober. 
 
ZO seminariumet 
Till seminariumet inbjöds en ZO från från vardera åtta distrikt och två ZO från A och  
VG. Vidare inbjöds samtliga Distriktskoordinatorer och PR info representanter. 
Distrikten fick möjlighet att skicka fler ZO mot en kostnad av 3000 Kr. Totalt kom 33 
förväntansfulla Lions till seminariumet. Det genomfördes av FUU förstärkt med  Maud 
Nordell, Bruno Ahlqvist samt VDG Åke Björkman. 
Samtliga deltagare fick underlag att använda vid sina kommande utbildningar av ZO 
och distriktens klubbar. Underlag har sedan med hjälp av kontoret skickats ut till de  
ZO och PRinfo  som ej var närvarande samt alla 101:s  distriktsguvernörer.  
 
Sammanfattning av seminariumet lyder som följer här: 
Vi har på seminariumet i Gävle 8-9 oktober utbildat representanter från samtliga 
distrikt. De skall nu utbilda de ZO och PR info representanterna som inte var 
närvarande samt ansvara för att budskapen når samtliga klubbar. Deltagarna lovade 
att minst 300 av Sveriges 538 klubbar får fullödig information nu i höst som gör att vi 
kan uppfylla vårt löfte ”att netto öka medlemsantalen i MD 101 med minst en 
medlem i varje klubb”. 
Deltagarna fick på seminariumet information om ett projekt för positiv 
medlemsutveckling som drivs av 101SV  samt tips på  hur vi skall bryta trenden att 
medlemmar slutar genom att öka trivsel och aktiviteter i klubben. Deltagarna fick 
information distriktsprojekten ”trafficking", ”man slår inte” samt ”narkotika hundar till 
tullen”.  
 
Vi diskuterade också nyklubbsbildning här har samtliga DG fått uppgift att till GR 
mötet i Östersund rapportera  om hur distriktets nyklubbsbildning fortskrider samt var 
klubben skall bildas och vem i distriktet som är ansvarig. 
 
Varumärkeskampanjen 
Vi har genom media expertis fått fram en maximal mediamix som gör att vi når 930 
000 människor ur vår målgrupp " den generöse givaren" Av gruppen är det 300 000 
som är intresserade av föreningsliv. Tjugo gånger så många som vi idag är i Lions 
Sverige. 
Första etappen av annonseringen börjar preliminärt i mellandagarna alternativt 
januari och pågår ca 5 veckor. 
Sedan följer populärpress under februari till maj. Därefter är det planerat att 
kampanjen repeteras år 07 och 08.  
Förhandlingarna med pressen börjar nu i oktober och våra beräkningar bygger på 
hög rabatt som gör att våra anslagna medel gör att vi når 3/4 delar av målgruppen 
minst 3 gånger. Vår budget för etappen är 1 miljon Sek.  
Det är ytterst viktigt att alla klubbar är beredda att fullt ut se till att vi får draghjälp av 
kampanjen och att vi visar oss på gator och torg när kampanjen pågår. Så snart vi 
vet var och när annonserna kommer in kommer PRinfo, DG, ZO samt deltagarna 
som var på seminariumet nu 8-9 oktober att bli informerade. 
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Lions kontoret kommer att lägga upp mailfunktion från hemsidan där allmänheten kan 
anmäla intresse och få info/kontakt av Lions för ev. medlemskap. Dessa 
intresseanmälningar kommer kontoret att vidarebefordra till distrikten. Distrikten 
måste därför omgående anmäla vem i distriktet som är mottagare. 
Vi har alla satsat pengar i kampanjen och får inte glömma att syftet är att generera 
nya medlemmar genom att öka allmänhetens kunskaper om vad Lions står för och 
öka allmänhetens givmildhet att lämna oss bidrag. 
Deltagarna på seminariumet är nu de som skall föra seminariumets budskap vidare 
så vi kan hjälpa klubbarna att vända på utvecklingen. Lions är dess klubbar och det 
är enbart klubbarnas insatser som ger det önskade resultatet.  
 
Preliminärt ser det ut som om kostnaderna för  seminariumet kommer att hamna med 
marginal inom budgetramen. Vi anser att budgeten för nästa verksamhetsår bör 
innehålla medel så att det blir möjligt att på nytt genomföra seminarium för  101:s 
zonordförandena. Zonerna är de som ligger närmast klubbarna  kan öppna den 
nödvändiga tvåvägskommunikationen mellan MD, DG och klubbarna. 
 
VDG utbildningen fortgår enligt plan och VDG kommer som meddelats tidigare inte 
att medverka på GR mötet i Östersund. 
 
Bengt Grönwall 
Ordf. FUU 
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Rapport till GR 2005-2006 inför GR-mötet den 12-13 november 2005 i Östersund 


 
 
 


RAPPORT FÖR LEOVERKSAMHETEN 
PERIODEN 2005-07-26  – 2005-10-23 


 
 
Inför GR-möte nr 2 i Upplands-Väsby hade undertecknad skrivit om Idéer och 
Målsättningar för att utveckla Leo under 2005-2006.  
 
I mellantider har ett flertal samtal skett med resp distrikts DG, LEO-ansvarige alternativt 
YEC. 
 
Dagsläget på LEO-fronten ser enligt dessa samtal ut enligt följande: 
 
101-A Inga aktiviteter för att starta ytterligare en LEO-klubb 
101-B En zon i distriktet arbetar på att starta upp en LEO-klubb i Värmland. Stort 


informationsmöte kommer att hållas i Karlstad den 16 november där både Lions, 
presumtiva LEO och undertecknad kommer att deltaga 


101-GD Inga aktiviteter för att starta ytterligare en LEO-klubb 
101-N Inga aktiviteter för att starta någon LEO-klubb 
101-P Inga aktiviteter för att starta någon LEO-klubb 
101-S Inga aktiviteter för att starta ytterligare en LEO-klubb 
101-SM Inga aktiviteter för att starta ytterligare en LEO-klubb 
101-SV LC Perstorp har inbjudit till informationsmöte den 12 januari 2006 där Lions, 


scouterna och undertecknad kommer att deltaga. Ett möte med ambition att 
kunna starta upp en LEO-klubb i Perstorp 


101-U Inga aktiviteter för att starta upp ytterligare en LEO-klubb 
101-VG Samtal pågår i distriktet att under innevarande verksamhetsår kunna starta en 


eller kanske två LEO-klubbar 
 
I de samtal jag har fört med de olika distrikten visar att många klubbar har för lite kunskap om  
LEO-verksamheten och vad det kan innebära för stimulans för den egna klubben samt den  
potentiella möjligheten att på sikt få in yngre medlemmar i klubbarna.  
 
Undertecknad hjälper mycket gärna till med information om jag får reda på var denna  
informationen saknas och behövs. Detta kan ske både per telefon, mail eller vid personliga  
besök på ex vis zon-möten eller distriksmöten. 
 
 
 
 
Kenneth Persson 
LEO kontaktperson 
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Stadgesekreterare 


Rolf Grune    Oktober 2005 


 


 


 


 


    Guvernörsrådet 
 


 


 


 


Förslag till åtgärd vid vakans på posten som DG 
 


Vid GR-mötet den 5 maj i Halmstad beslöts uppdra åt stadgesekreteraren att i de svenska stadgarna 


inarbeta adekvata delar av de internationella stadgarna vad gäller vakans på DG-posten. 


 


Enligt den internationella  Arbetsordningen artikel III mom 9c skall, om vakans uppstår på en DG-


post, VDG verka  som DG och utföra sådana åligganden och ha sådant bemyndigande som tillkommer 


DG till dess vakansen har besatts av den internationella styrelsen för återstoden av mandatperioden.  


 


I efterföljande punkt 9d beskrivs sedan procedurreglerna för fyllande av vakansen på DG-posten för 


återstoden av mandatperioden. 


 


Förslag 


 


Guvernörsrådet föreslås besluta att  


 


§ 26 i Stadgar för MD 101 kompletteras med följande mening: 


 


Om vakans uppstår på posten som distriktsguvernör skall vice distriktsguvernören verka som 


distriktsguvernör tills posten återbesatts enligt reglerna i den internationella Arbetsordningen. 


 


   xxxxx 


 


Eftersom det gäller en stadgeändring måste beslutet underställas Riksmötet för godkännande. 
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Rapport, ekonomi 
 
Nedan redovisas det ekonomiska utfallet under perioden juli-september 2005. 
Då budgetposterna, till största del, har fördelats linjärt över året matchar dom i vissa fall  
inte de kostnader som uppkommit. Vissa kostnadsantaganden har gjorts och lagts in i utfallskolumnen 
för att få en mer rättvisande bild. 
Noteras kan, att ett underskott på c:a 25.000 kronor uppstår i intäkterna av nationella avgifter, då endast 
14.279 medlemsavgifter har kunnat utdebiteras mot budgeterade 14.500. 


 


Budget - Utfall    MD 101   
Juli-September 2005   
 Budget Utfall  


Beskrivning Perioden Perioden 


Intäkter   
Nationella avgifter 1 703 750 1 678 182 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 69 125 76 924 
Försäljning   25 250 129 120 
Handbok 134 000 142 940 
The Lion 166 500 162 500 
Postkontroll IBM 0 0 
Anm avgifter seminarier 45 000 0 
Övr ersättningar o intäkter 1 250 0 
Summa intäkter 2 144 875 2 189 666 


   
Kostnader   
Varor -8 500 -36 002 
GRO -18 925 -14 864 
GR  -35 325 -33 855 
VU -36 200 -10 509 
IT -13 250 -35 808 
RM -64 500 0 
NSR -18 750 0 
EF 0 0 
Convention -33 800 -27 687 
Övriga kommittéer -500 -227 
Framtidskommittén -82 500 -35 147 
HUM -18 750 -33 773 
Ungdom -23 750 -3 526 
RVN -5 000 0 
HRO -500 -56 
The Lion -190 150 -86 604 
Handboken -34 750 -97 592 
Personal -366 675 -412 901 
Drift -166 675 -152 738 
Summa kostnader -1 118 500 -981 289 


   
Resultat före avskrivningar 1 026 375 1 208 377 


   
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 -15 000 
Finansiella intäkter och kostnader -250 22 135 
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 
 -250 7 135 
 
Resultat före skatt 1 026 125 1 215 512 


   
Skatter 0 0 
Resultat efter skatt 1 026 125 1 215 512 


 
Bokslut 2004-2005 


Bokslutsarbetet är avslutat och handlingarna ligger klara för revision. Allmänt kan sägas att ett positivt 
resultat kommer att kunna uppvisas. 
 
2005-10-24 
Ralph Ahlquist 
Ek. Controller   
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Rapport, 50-öringen 
 


Vid förfrågan hur insamlingsaktiviteten hanteras i respektive distrikt har 


följande information erhållits. 


 


9 av 10 Distriktsguvernörer har svarat. 


 


Distribution av information och myntpåsar har i första hand skett via ZO, 


och i några fall direkt till klubbar.  


 


Inga distriktsaktiviteter är planerade. Klubbarna planerar individuellt hur 


insamlingen skall läggas upp. I något distrikt planeras zonaktivitet. 


 


Utsända instruktioner för hantering av myntpåsarna hos Svensk 


Kassaservice upplevs som tillräckliga. 


 


 


 


2005-10-24 


 


Ralph Ahlquist 


Ek. Controller 


MD 101 
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Rapport,  projektredovisning per 2005-10-01 


 
Projekt Kronor 


Penningpåsen 759 139 


Handikappfonden 624 545 


Narkotika 90 801 


LEO 1 752 


NSR (10 kr) 267 580 


NSR 63 532 


Orkester Norden 46 772 


Katastrofberedskapen 1 732 510 


Katastrof Tält 16 262 


Katastrof Asien 445 923 


Synvård 136 406 


Maarja Village 63 779 


Novozybkov 954 105 


Viljandi 28 594 


Ungdomsläger -79 430 


Oskarshamnslägret 221 363  


 


 


 


 


2005-10-24 


Ralph Ahlquist 


Ek. Controller 
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VU MD101 
2005-10-01 


       Regler för International director (ID) och ID-kandidat. 
 
1. Val.  
När det gäller de krav som ställs för att bli vald till ID hänvisas till LCI:s regelverk. 


• Turordningen inom Norden är för närvarande: 


• 2004-2006, MD 104 Norge 


• 2006-2008, MD 101 Sverige. 


• 2007-2009, MD 107 Finland  
Gällande överenskommelse utgår år 2008. 
   


2. Kostnadsersättning för MD 101:s ID-kandidat 
ID-kandidat får ersättning för kostnader från MD enligt följande:  
 
A. Verksamhetsåret före valet på Convention: 


• Convention. Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner. 
 
B. Verksamhetsåret då valet sker på Convention: 


• Europa Forum (EF). Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner. 


• NSR. Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner. 


• GR-sammanträden. Ersättning för resa och uppehälle. Ej partner 


• Riksmöte. Ersättning för resa och uppehälle. Ej partner. 


• Convention. Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner, i den grad dessa inte 
ersättes av LCI.  
Kostnader för uppehälle, hemresa samt ev. andra kostnader efter valet ersättes av LCI.          


• Kostnadstäckning för presentationsbroschyr och affischer. (Tillverkas före Convention)  


• Kostnadstäckning för personligt standar. (Tillverkas efter Convention) 
 


C. Åren som ID: 
• Ersättning för resa och uppehälle under EF och NSR såvida dessa inte ersättes av LCI 


eller annat MD. Ej partner. 
 


3. Arbetsuppgifter: 
 


A. ID skall följa det nordiska lionsarbetet genom bl a: 
• Protokoll från guvernörsrådssammanträden. 


• The Lion från de nordiska länderna. 


• Kopior av brev från de nordiska länderna till den Internationella styrelsen (IS). 
 


Respektive nordiskt MD-sekretariat ansvarar för att nämnda dokument ställs till ID:s 
förfogande. 


 


B. Efter att Internationella styrelsen sammanträtt: 
• ID sänder rapport till respektive nordisk CC. Kopia sändes till PIP, PID, nordisk 


koordinator, respektive MD-sekretariat samt respektive redaktörer för The Lion. 
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Tyresö den 25 oktober 2005 
 
 
Rapport till Guvernörsrådet 
Multipeldistrikt 101, Sverige 
 
Från Antidrogkommittén 
 
 
 
Till Guvernörsrådsmötet den 12 – 13 augusti i Östersund. 
 
För perioden från GR 2 i Upplands Väsby, den 13 augusti, till dags dato har Kommittén för 
Antidrogverksamhet följande att rapportera; 
 
Torsdagen den 13 oktober deltog Bo Sahlén i styrelsemöte hos CAN – Centralförbundet för 
alkohol och narkotikaupplysning, Klara Norra Kyrkogata 24 i Stockholm. Punkter som 
avhandlades var bl a;  
- Rapport från Tullverket och Polisen kring ett nyligen inlett samarbete 
- Personval till kommittéer och representantskap 
- Rapporter från möten och sammankomster.  
Nästa styrelsemöte hålls torsdagen den 1 december.  
Datum för vårens styrelsemöten fastställdes till den 16 februari och den 19 april. Samma lokal 
och tid. 
 
I enlighet med lionårets tema ”Kampen mot våld och droger”, och som ett led i ”Projekt 
knarkhundar”, sammanträffade GRO Lennart Löf och NO Bo Sahlén, den 20 september, med 
Bertil Höijer och Bengt Jansson, Tullverket, för att fastställa riktlinjerna för vårt samarbete.  
Efter mötet gjorde GRO en projektsammanfattning, bil 1, som e u distribuerats till 
distriktsguvernörer och distriktens antidrogordföranden. 
Torsdagen den 27 oktober besöker Lennart Löf och Bo Sahlén Tullverkets Hundskola i Norrtälje. 
 
Lördag – söndag den 15 – 16 oktober hölls multipeldistriktets sedvanliga Lions-Quest och 
Narkotikakonferens. Plats Scandic Hotel Upplands Väsby. På dagordningen bl a; 


- ”Hur fungerar Lions Quest i klassen” 
- ”Senaste nytt från fältet”  
- ”Tullverkets Hundverksamhet”.  


 
En mycket värdefull och givande seminariehelg som gav deltagarna goda idéer och uppslag för 
den kommande verksamheten.  
   Antidrogkommittén presenterade och diskuterade ”Projekt Knarkhundar”. Alla distrikt var 
överens om att stödja kampanjen. Dock var några tveksamma till att kunna genomföra aktiviteten 
under innevarande verksamhetsår eftersom mycket redan finns inplanerat.    
   Kommittéordförandena kommer n att kontakta resp ZO för genomgång och presentation av 
projektet.  
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Helgen avslutades med en gemensam genomgång av punkterna; 


- Vad gör vi i distrikten idag? 
- Möjligheter och idéer kring Projekt knarkhundar 
- Framtidsplaner och idéer 
- Målsättning för innevarande verksamhetsår 


Rapport/sammanfattning från konferensen kommer att distribueras separat. Uppföljning av 
aktiviteter i distrikten kommer att genomföras under verksamhetsåret. 
 
Nästa sammanträffande för Antidrogkommittén är fastställt till onsdagen den 16 november då Bo 
Sahlén och Gunilla Lilja-Persson också deltar en dag i konferensen förebygg.nu i Göteborg.  
För ytterligare information se www.forebygg.nu 
Rapport inför nästkommande GR-möte 
 
 
 
 
 
Tyresö som ovan 
Bo Sahlén, NO 
LC Tyresö 
Kommittéordförande 
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Bil 1 


 


Projekt Knarkhundar 
 
 
Efter kontakter med tullverket har NO Bo Sahlén och GRO Lennart Löf kommit fram till följande 
överenskommelse. 
I arbetet med att motverka användandet av droger så är en av de viktigaste områdena att stoppa 
införseln av knark vid våra gränser mot utlandet. Då tullverket ej får de anslag från staten som 
krävs. för att ha en effektiv gränsövervakning mot införsel av knark, så är Lions insatser med att 
sponsra knarkhundar av stort värde. Detta arbete är också i linje med Lions tema för detta 
verksamhetsår LIONS MOT VÅLD OCH DROGER. 
 


1. Lions (Distrikt, Zon eller klubb) sponsrar upplärning av knarkhund. 
 


2. Anskaffning och upplärning av hunden sköts av tullverket. 
 


3. Lions får namngiven hund som sponsras 
 


4. Lions får fortlöpande information om hundens arbete och beslag som knarkhund inom 
tullverket. (En knarkhund har en arbetsperiod på ca 10 år) 


 
5. Hunden placeras av tullverket inom någon av tullens arbetsregioner i Sverige. 


 
6. Inköp av hund och upplärning av hunden bekostas av lions upp till max  70 000:- 


 
7. Efter beslut om inköp av hund skall ett kontrakt, mellan tullverket och Lions sponsor, 


upprättas. 
 


8. Hund och förare kan ställa upp, vid möten och andra träffar som anordnas av Lions, 
för demonstration och information om tullens knarkbekämpande verksamhet. 


 
Hittills har distrikt 101-S överlämnat en hund. Distrikt 101-B har beslutat att distriktet skall 
sponsra en hund. 
 
 
 
Dag som ovan 
 
Lennart Löf 
GRO 
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2005-10-24 
 


Rapport från Humankommittèn 
 
Vår årliga IR konferens hölls i år uppe i Örnsköldsvik den 10 september, med nästan samtliga 
IRC. Vi diskuterade ett antal frågor vilka några kan nämnas. Vi hade en lång och 
genomlysande diskussion om namnet Penningapåsen och här enades vi om att detta namn 
kommer att föreslås utgå till nästa år, vi anser att det rätta arbetsnamnet för våra insamlingar 
skall gå under Lions Hjälpverksamhet. Vi beslutade att HK skall ge ut ett antal Nyhetsbrev för 
information, ett är utgivet. Alla IRC skall inventera sina distrikt på IR projekt för att vi om 
möjligt skall få en bild av hur det ser ut i MD 101. Detta bedömde vi till att vara klart till V42. 
Vi diskuterade våld och droger, efter konferensen kom en artikel i The Lion om detta. 
 


Viljandi, pojkhemmet och Maarja Village, Sverigehuset 
Ovanstående är avslutade projekt och endast för Viljandi kommer ett ev. avslutande besök att 
genomföras. Den kassa som finns skall användas för detta till vissa kompletteringar. 
Maarja Village,s överskott föreslås överföras till katastrofberedskapen 
 


Grozny 
Här har inte reparationen ännu genomförts. Samtliga reservdelar är inköpta och ligger i förråd 
hos det företag som skall utför arbetet. Orsaken till denna fördröjning ligger helt på de Ryska 
myndigheterna och tullverket. Detta gäller i denna skrivande stund, ny kontakt kommer att 
tagas och vad som har sagts redovisas vid GR mötet 
 


Novocybkov,Änglagård 
Arbetet fortskrider med den röda byggnaden, källaren är renoverad och dräneringen är utförd, 
detta kommer att kontrolleras vid kommande besök..  Våra rapporter från Lydia säger att 
arbetet går framåt, det bedöms just nu som att invigningen kommer att ske i april-maj. Lions 
kommer att besöka Novocybkov under V47 med 4 representanter(Melker Lindqvist, Charles 
Sundström, Bertil Ravnell och Monica Antonsson) detta för att, dels kontrollera vad som 
utförs, dels för att besikta de anmärkningar från tidigare besök och slutligen besikta hus C 
som har diskuterats. Här kommer Melker in i bilden som inspektör. 
Hus C kan möjligen bli ett NSR projekt alternativt att vår penningapåse kommer till nytta. Vi 
bedömer denna tanke förutsättningslöst. 
Almanackan från Vallentuna är på väg ut, här kan vi bara vädja till alla klubbar att göra en 
insats för Novocybkov. De pengar vi får in från den försäljningen är tänkt till takrenovering 
av hus B. 
 


Katastrofberedskapen 
Här har som vi alla sett i TV och tidningar att Lions har skickat 75 vintertält till Pakistan med 
SRV. 
Ytterligare 100 vintertält inköps och läggs i förråd för leveranser till Pakistan, ej beslutat. Lev. 
Tid 2 mån 
 
 
 
 
. 
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Casa Minunata 
Motion 3 att återupptaga Casa Minunata som projekt. Humankommittèn har uppdraget att 
komma in med en statusrapport. Här återges en kortfattad inriktning från ansökan till LCIF. 
Projektet handlar om att bygga en restaurantskola i Oradea. LCIF är positiva till projektet och 
LC Oradea är beredda att stödja projektet. 
En komplett ansökan finns för intresserade. 
Vilka kostnader handlar det om? 
Den totala kostnaden är 288 000 USD 
Beräknade intäkter är enligt följande: 
LCIF 75 000 USD 
Sankey Family Foundation, USA 96 000 USD 
Others 10 000 USD 
Lions Clubbar, Sverige 107 000 USD 
IRD erhöll ansökan den 16/10-05 så fortsatt handläggning och inriktning för ansökan 
fortsätter. 
 


NSR projekt 
Det pågår diskussioner inför kommande NSR över vilka tänkbara projekt som skall föreslås 
från 101 MD. 
Vid kommande EF i Stuttgart kommer frågan att diskuteras. Men redan här kan informeras 
om vilka tänkbara projekt som finns. 
Novocybkov Hus C 
Casa Minunata 
Projekt utbildning i Nepal  
 


Projekt i MD 101 
Vid IR konferensen i Ö-vik diskuterades omfattningen av vilka projekt som pågår eller är 
tänkta som att starta. 
Följande har inkommit: 
101 U 
Byggande av två barnhem i Sri Lanka med medel från Sveriges Lions Hjälpfond 100 000 
SEK. 
101 GD 
Stöd till Sri Lanka från LC Orsa 
Stöd till barnhem ochtandvård i Lettland från LC Bollnäs 
101 P 
Förberedelser av ett projekt riktat mot Kolahalvön, Lions Quest Öst(101 P, 104 A, 107 L och 
125 Murmansk) 
 


Övriga uppdrag 
Humankommittèn har ett uppdrag från GR möte i Färjestaden som är kraftfullt på gång, det 
handlar om att komma med förslag till regler för hantering av Penningapåsens utnyttjande. 
Dessutom skall instruktioner tagas fram för hur ett projekt påbörjas/startas, genomförs och 
avslutas, samt efterföljande kontroll. 
Detta är inte bortglömt utan kommer tas fram. 
Kommer med ett koncept fram till GR i Östersund, det jobbas hårt på det. 
IRD står som ansvarig för detta. 
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Övrigt 
Kompletterande information i vissa frågor kommer att delges vid GR-mötet i Östersund 


 
 


Ekonomi Projekt 
Läget per den 2005-10-09, redovisas separat av vår controller. 
 
Penningapåsen  810 639,31 
Novocybkov   956 335,59 
Viljandi     30 391,85 
Maarja Village    63 778,71 
 
 
 
IRD Lennart Ahrnlund 
2005-10-25 
Strömsön 








 


 
DG Lennart Ahrnlund Tel/fax: 0660-80745  arb Mobil: 070-6949038 e-post: lennart.elisabet@swipnet.se 
Strömsön 158  0660-374088 bost 
891 96  Arnäsvall  0660-80959 fax 
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LIONS HUMANKOMMITTE 
 
IR-Konferens i Örnsköldsvik den 10-11/9-2005 
 
Samtliga IRC i distrikten var kallade till denna konferens, samt GRO och Humankommittèn. 
Vidare var vår redaktör kallad men kunde ej deltaga.  
Vi diskuterade Lions Humanitära och internationella frågor under trivsamma former, det är 
av stor betydelse att få träffas och diskutera, samt få den sociala kontakten. 
 
Nästan samtliga var med under konferensen. 
 
Detta är ett  första försök till informations brev från Humankommittèn och med inriktning 
mot att vi skall få ut gällande fakta rörande Hjälpverksamhet. 
 
Följande behandlades och beslutades under konferensen: 
 


1. Vi skall inventera våra distrikt på verksamhet som berör internationell verksamhet, 
klart W42. 


2. Benämningen”Penningapåsen ”kommer bort till nästa år, vi kommer att föreslå att vi 
arbetar under namnet Lions Hjälpverksamhet 


3. Inga motioner har inkommit  till dags datum 
4. HK kommer att arbeta fram ett underlag som ger en bild av hur projekt skall drivas, 


före, under och efter. Vi kan kalla det för en rutinbeskrivning över vårt arbete. 
 
 
Projekt: 


1. Viljandi är avslutat, ca 28.000 finns för avslut 
2. Maarja Village avslutat 
3. Novocybkov har avslutat hus A, Hus B är under renovering och där håller vi som 


bäst på med att få till avtal och styrning av detta. En ny resa är planerad till 
november för att besikta ett ev. arbete med hus C som innehåller en barnklinik. 
Melker L, Monica A och Charles S kommer att åka, ev fljer Bertil R med också. 
Detta är viktigt om vi skall möjligen at upp det som ett framtida projekt.  


4. Grozny har hamnat i ett läge där vi inte får ut våra reservdelar till den plats som 
är tänkt, myndigheter och tull sätter käppar i hjulet. Hus skall vi hantera dylika 
frågor? Ett Internationellt Lions pass som ger oss en öppning. 


 
 


Strömsön 2005-09-18 
 
IRD Lennart Ahrnlund 
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Stadgesekreterare 
Rolf Grune    Oktober 2005 
 
    Guvernörsrådet 
 
 
Förslag till revidering av stadgar för Katastrofberedskapen 
 
Med anledning av att Riksmötet i Halmstad bl a beslöt att kommittén för hjälpverksamhet bland sina 
arbetsuppgifter skall ansvara för Katastrofberedskapen föreslås följande ändringar i gällande stadgar för 
Katastrofberedskapen. 
 
 
§ 1 Katastrofberedskapens syfte är att, med penningmedel som ställs till förfogande av Sveriges 
lionklubbar och andra givare, snabbt kunna ge hjälp vid inträffade katastrofer och andra 
nödsituationer i Sverige och utomlands. 
 
Styrelsen skall protokollföra sina sammanträden. Protokollen skall tillställas styrelsens ledamöter, 
distriktsguvernörerna och multipeldistriktets revisorer. (har flyttats till § 4)  
 
§ 2 Katastrofberedskapen leds av en styrelse som består av ordföranden och tre ledamöter av vilka två 
utses av guvernörsrådet. Obligatoriska ledamöter är, som ordförande, guvernörsrådets ordförande och 
som sekreterare ordförande i kommittén för internationella relationer. Övriga ledamöter väljs av 
guvernörsrådet växelvis på två år. Arbetsuppgifterna fördelas inom styrelsen. ordförande i kommittén 
för hjälpverksamhet med biträde av kommitténs tre ledamöter. Sekreterare är den i kommittén som 
ansvarar för internationella relationer (IRD) eller den som utses härtill inom kommittén. 
 
§ 3 Beslut Kommittébeslut om utbetalningar skall vara enhälliga. 
 
§ 4 Samtliga utbetalningar skall attesteras av ordföranden Ett kommittébeslut om utbetalning av 
katastrofmedel skall underställs guvernörsrådets ordförande för slutligt godkännande och utanordning. 
 
Styrelsen Kommittén för hjälpverksamhet skall protokollföra sina sammanträden vad gäller 
katastrofberedskapen. Protokollen skall tillställas styrelsens ledamöter kommitténs ordförande, 
ledamöter, distriktsguvernörerna samt multipeldistriktets revisorer. 
 
§ 5 Varje enskild lionklubb avgör själv om den vill bidra med penningmedel till katastrofberedskapen 
.  
Styrelsen Kommittén för hjälpverksamhet skall kvartalsvis lämna uppgift till distrikten om gjorda in- 
och utbetalningar samt om disponibelt belopp. 
 
§ 6 När ett ekonomiskt bidrag skall lämnas beslutar styrelsen kommittén för hjälpverksamhet genom 
vilket liondistrikt som bidraget skall förmedlas. Vid större katastrofinsatser kan någon etablerad 
hjälporganisation anlitas. 
 
Beslutade medel skall användas inom 60 dagar från utbetalningsdagen. Om medlen inte använts inom 
denna tid skall de betalas tillbaka om inte styrelsen kommittén för hjälpverksamhet beslutar annat. 
 
§§ 7 och 8 är oförändrade 
 
§9 Styrelsen Kommittén för hjälpverksamhet ansvarar för att fortlöpande bokföring sker. Denna skall 
ingå som en särskild del i multipeldistriktets ekonomiredovisning. Räkenskaperna skall redovisas på 
Riksmötet och skall revideras av multipeldistriktets revisorer. 
 
§§ 10 och 11 är oförändrade 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR-mötet i Östersund 12-13 november 2005 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott       
Information om våra Bragdlejons strålande resultat kommer att redovisas i The Lion. Förslag till artikel är under 
bearbetning. I samband med denna artikel kommer också fokus att riktas på Gåvobevisets möjligheter. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Ridprojektet har gått på "sparlåga" beroende på att en nyckelperson inom Svenska Ridsportförbundet har 
genomgått en omfattande operation. Kontakterna kommer att tas upp inom kort. Den information om det aktuella 
området, som vi successivt fångar upp styrker våra iakttagelser. 
 


Vi har inom huvudområdet fört en telefondiskussion med en av Lionklubbarna om att stödja ett dyslexiprojekt. 
Informationsmaterial avvaktas. Området är viktigt och det är ett fint klubbinitiativ. 
 
Vi har också kontakt med en klubb i Turkiet, som vill ha information om vårt handikapparbete. Kontakterna sker 
via en svensk kontaktperson. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Annonsunderlag har beställts för införande i The Lion och olika tidskrifter inom Handikappidrottsområdet vad 
gäller Bragslejonpriserna. Nomineringar vad gäller Livskvalitetspriserna pågår och vi har redan några namn. 
Kontakt kommer dessutom att tagas med Handikappsamordnaren inom Västra Götalands Landsting för ev. 
namnförslag på lämpliga personer inom Riksmötets" närområde". 
  


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
 DG uppmanas att följa upp beslutet  vid GR-mötet i Gävle om att utse en kommun i distriktet, som skall ge-
nomföra "Östersundsmodellen". 
 
Kontakter pågår med Örnsköldsviks kommun samt Lions Club Hammarstrand om projektet. 
 
Förberedelser pågår för projektpresentationerna i samband med GR-mötet den 12 november och mötet med 
partners den 13 november. Representanter för olika intressentgrupper kommer att deltaga. 
 


I Östersund pågår en diskussion  kommunledning och trafikingenjör om att fokusera arbetet med entréer till 
butiker etc.Efter de lyckade satsningarna med Handelsbanken, Lindex och Vero Moda är det nu dags att sätta 
lyset på DUKA-butiken. Dessutom övriga entréer, där lösningarna är mindre omfattande. Under resten av året 
kommer vi att aktivera de s.k. gatupratarnas konstruktion, riskobjekt,  tillåtlighet etc. Nyligen inträffade en 
olycka, som bör föranleda säökringsåtgärder. 
 
Till trafikingenjören har vi framfört önskemål om tilläggsskyltning ( "Giltigt tillstånd krävs" ), samt inrättning av 
ytterligare handikapparkeringsplatser. Ett ärende som berör en funktionshindrad, som ej får tillstånd kommer vi 
att aktualisera och ev. gå vidare och föreslå ev. ändring i gällande lagstiftning. 
 
Polismyndigheten kommer att få en skrivelse om att aktivera den illegala cykeltrafiken på Gågatan, som utgör en 
stor riskfaktor för alla, främst för dom med olika funktionshinder. 
 


Arbetet inom hörselområdet är f.n. begränsat till bevakning och inlärning.   


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
13 oktober 2005 
HAFO-146 
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Förslag till revidering från Börje Jonson 7 november 2005 


 
Anteckningar från Organisationsmöte. 
 
Tid, 28-10-2005 
Plats, MD 101 kontoret 
 
Närvarande: 
Lennart Ahrnlund,  IRD 
Alf Bakken  Handikappfonden   
Bernt Fransèn Barndiabetesfonden 
Hans Ullberg  Katastrofberedskapen 
Börje Jonsson Handikappfonden 
Alf Werner  Humankommittèn 
 
Förhindrade att deltaga 
Lennart Löf  GRO 
Toni Blom  Katastrofberedskapen 
Jan Seebass  Humankommittèn 
Melker Lindqvist Humankommittèn 
 


Målsättning med mötet 
Efter samtal med GRO erhöll IRD uppdraget att kalla till ett möte för att diskutera den vid 
RM i Halmstad 2005 beslutade organisationen. 
 
Riktlinjerna var att bedöma och diskutera de funktioner som skall ingå i Lions 
Hjälpverksamhet. Övriga funktioner berördes inte, men vissa frågor uppdagades och som inte 
blev besvarade, kommer under övrigt. 
 
 


"GILLA LÄGET" - trots att man inte gör det 
I rubrikens positiva anda samlades gruppen för att bearbeta Riksmötets i Halmstad beslut. Vi 
var helt överens om att beslutet gäller, och att vår uppgift var att hantera beslutets konsekven- 
ser på bästa sätt för MD:s fortsatta verksamhet. 
 


Bakgrundsdiskussion 
Ordföranden markerade att en öppen diskussion var nödvändig för att vi skulle kunna nå fram 
till ett hållbart resultat. Gruppen diskuterade det beslutade förslaget och konstaterade att 
målsättningen tydligen var att spara pengar, men resultatet var ej redovisat. 
 
När det gäller kostnader har "möteskostnaderna" för område Lions Katastrofberedskap enbart 
varit telefonkostnader och aktivitetsområde Handikapp har endast haft kostnader för ordföran- 
den, i de fall ordföranden varit kallad till eller av beslutsskäl önskat närvara vid GR-möten. 
Område Diabetes har ej belastat MD:s kostnader. IR-gruppen har i stort sett endast haft kost- 
nader för ordförandens närvaro vid GR-möten etc., Internationella möten samt för det IR-
seminarium som årligen arrangeras. 
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Gruppens uppfattning är att det finns synergieffekter när det gäller den internationella hjälp-
verksamheten ( nuvarande IR + Katastrofberedskapen och Sveriges Lions Hjälpfond. Motsva-
rande effekter inom hjälpverksamhetsområdet för Handikappfonden respektive Barndiabetes- 
fonden finns ej. 
 
Gruppen föreslår att Diabetesverksamheten placeras under Extern verksamhet och kallas 
Barndiabetesfonden.  
 
Hur går vi vidare? 
Gruppen diskuterade möjligheterna att bedriva ett offensivt, utvecklande och  profilskapande 
arbete till gagn för hjälpbehövande, till nytta för Lions anseende och rykte och för att kunna 
säkerställa kontinuitet och kompetens. 
 
Det är gruppens uppfattning att det presenterade förslaget ( Riksmötesbeslutet )  kommer att 
kunna fungera "hjälpligt" ett kort tag, men det kan inte skapa de avsedda långsiktigt hållbara 
förutsättningarna. "Den snabba personalomsättningen" är inte på något sätt i fas med tidens 
anda, dess krav, dess problem och dess möjligheter. 
 
Hjälparbetet kräver utöver ett mycket stort engagemang mer och mer specialkunskaper. Dessa 
kan i de flesta fall endast uppnås genom praktisk erfarenhet under lång tid. De tidigare aktivi- 
teter, som ligger kvar i svenska Lions minnen har sitt ursprung olika långsiktiga projektlik-
nande aktiviteter. 
 
Det finns anledning att studera hur andra organisationer har löst liknande arbetsuppgifter. 
 
Ovanstående risker måste uppmärksammas i det fortsatta organisationsarbetet. 


Kommittèverksamhet 
 
Lions 
Hjälpverksamhet     5 


Gruppen föreslår att verksamheten inrymmer 2 st. specialområden enligt nedan. Område 
Nationell hjälpverksamhetorganiseras om och när det blir aktuellt med en större aktivitet. 
 
Internationella frågor 


• Projekt 
• Katastrofberedskap 
• Hjälpfond 


Handikappfrågor 


• Projekt 
• Idrottsstöd 
• Prisutdelningar 
• Aktivitetsstöd 


Nationella frågor 
 
Diabetesfrågor föreslås ingå som adjungerad och tillhörighet Extern 


verksamhet 
 
Verksamheten föreslås bedrivas med 5 st ledamöter varav en är ordförande. 
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Idag har följande personer ingått i verksamheten: 
Hans Ullberg 
Toni Blom 
Lennart Ahrnlund 
Lennart Löf 
Alf Werner 
Jan Seebass 
Melker Lindqvist 
Bernt Franzèn 
Börje Jonson 
Alf Bakken 
Sven Steffner 
Anders Burman 
Göte Larsson 
 


Övrigt 
 
Vid mötet funderades det lite över vad som menas med  Klubbens liv, Strategi &Analys och 
Utbildningsråd. 
 
 
E.U 
 
Lennart Ahrnlund 
2005-11-05 
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  Guvernörsrådet i MD 101 
 
Med anledning av Jurgis Plonaitis bortgång föreslår styrelsen 
-efter samråd med revisor Rolf Eriksson-  
att Guvernörsrådet väljer PDG Urban Möller till ny ordförande och 
PCC Björn Wahlenius till ny kassör, båda till utgången av 
innevarande mandatperiod 2008-06-30. 
Paragrafen bör förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
Odensbacken 2005-10-14 
Stiftelsen Lions Forskningsfond  
för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
 
 
Charles Rossheim  
Sekreterare 
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MULTIPELDISTRIKT 101, SVERIGE 


 


 
Riksvalsnämnden: 
Tauno Mustonen   Bruno Ahlqvist   Åke Lind 
Ordförande    Ledamot   Ledamot 
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Piteå 2005-10-28 
 


 
Till 
Guvernörsrådets ordförande  
Lennart Löf 
 
 
Efter Jurgis Plonaitis tragiska bortgång har ett förslag på nyval till ordf. i Stiftelsen 
Lions  forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar framtagits inför GR-mötet i 
Östersund.  
I förslaget står att PDG Urban Möller går upp som ordf. samt att PCC Björn Wallenius 
väljs som ny kassör. 
Riksvalnämnden är lite tveksam till denna brådska. 
Mandatperioden för ordf. går ut den 30 juni 2006. Nomineringserbjudande har gått ut 
till klubbarna om detta för nominering inför ny mandatperiod. 
Mandatperiod för ordf. är 2006-2009. Kassörens mandatperiod är 2005-5008 samt 
ledamotens mandatperiod mellan åren 2004-2007, detta för att fa ett rullande 
"schema". I förslaget vill man ändra på mandatperioderna, av vilken anledning? 
Riksvalnämndens uppfattning är att suppleanten Lennart Åhlund kan gå in som 
ersättare fram tills att nyval sker vid Riksmötet i Trollhättan. Varför väljer man eljest 
suppleant? Riksvalmämnden kommer att framföra sin åsikt vid GR-mötet i Östersund. 
 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
e.u. 


 
 
Tauno Mustonen 
Riksvalsnämndens ordf. 
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Rapport från Ungdomskommittén, inkommande, 2005 


 


 


 


• 68 utländska ungdomar har rest in till Sverige i år. 
Fördelningen mellan länderna enligt följande:  
 
Belgien  2st Danmark 4st Polen  3st 
Canada                   1st Estland 2st Hong Kong   3st 
Finland  1st Frankrike 5st Island  1st 
Italien  9st Japan 6st Ryssland  1st 
Kroatien  2st Holland 1st Turkiet  8st 
Schweiz  2st Slovenien 2st Tyskland  5st 
Spanien  1st Tjeckien 3st  
Ungern  2st Österrike 3st 
USA  1st 
 
• 5 australiensiska ungdomar kommer att vistas i Sverige under jul & nyårshelgen. 
 
På GR-mötet i augusti kom det under workshoparna under Söndagen upp några frågeställningar 
som jag nu skall försöka svara på. 
 
Påståendet att runt 50 % av ungdomarna kom från Lionsfamiljer stämmer inte riktigt med den 
verklighet vi haft i år. Efter en genomgång av de 79 ansökningar att komma till Sverige i år var det 
21 st ungdomar som hade en eller båda föräldrarna som medlemmar i Lions, detta motsvarar ca 
26%.  
 
Frågan om varför det på ansökningarna inte förekommer många rökare men när de kommer till 
lägret så kan så många som hälften vara rökare belystes. Denna frågeställning diskuterades på 
YE-mötet i Leipzig och deltagande ansvariga från respektive land skall ta tag i frågan varför man 
inte fyller i formuläret ärligt. Detta gäller också frågan om hälsostatus. Det förekommer ibland att 
den ifyllda hälsostatusen inte speglar verkligheten. 
 
I ett försök att få rätt ungdomar till rätt läger (dvs undvika avhopp och för tidig hemresa) kommer  
vi inför nästa år att skicka ut lite mer information om lägren till kontaktpersonerna ute i Europa 
redan under hösten så att denna information kan nå ungdomen i god tid. Detta så att de kan 
välja/ha önskemål om specifikt läger. 
 
Söndagen den 9 oktober samlades de lägeransvariga för nästa års läger i Stockholm för att 
diskutera samarbete och utbyta information. Tanken är att bygga ett litet nätverk för att hjälpa 
varandra med de frågor och problemställningar som kan dyka upp. Initiativet med samlingen 
upplevdes av de närvarande som mycket positivt. Genom att hjälpas åt i gemensamma frågor tror 
jag att många problem kan undvikas. Användandet av nätverket kommer också att förenkla 
uppföljningen  av t.ex. status, värdfamiljer och information. De lägeransvariga fick också med sig 
ett ord på vägen från vår GRO Lennart Löf där han vill att GR`s tema för året  
” Lions mot våld och droger” skall finnas med i lägrens program. 
 
 
Varberg 05-10-11 
Jan Lofjärd 
BYED, 101 Sverige 
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Medlemsregister 
Rapport GR möte 12-13  november 2005 
 
Ett mycket stort ideellt arbete har utförts av distriktens IT-ansvariga. Utan deras hjälp hade detta 
avstämningsarbete inte varit möjligt. Samliga distrikt är idag klara med sitt arbete. 
 
Kvarstående frågor utgörs av ca 75 medlemmar med oklar medlemsbakgrund. Klart är att de inte är 
registrerade i LCI-registret. Bl.a förekommer medlemmar med uppgiven anslutning sedan början av 60–talet. 
 
LCI har skriftligen svarat att vid retroaktiv anslutning kommer medlemsavgiften inkl. anslutningsavgiften att 
debiteras retroaktivt från angiven anslutningsmånad. Skickar vi in anslutningarna på detta sätt kan vi räkna 
med mycket starka protester från klubbarna. Denna fråga måsta lösas innan vi har kalibreringen klar. Detta är 
en GR-fråga 
då bakgrunden är brister i våra administrativa rutiner under en längre period. 
 
Administrativa brister 


1. Brister i klubbarnas rapportering. 
2. Brister i distriktens hantering av manuella M-rapporter. Ex. rapporter har fastnat hos              
    någon ZO. 
3. Brister på vårt huvudkontor under perioden 2002 – 2003. 
4. Mrapporteringen under hösten 2003 som då skulle skötas från vårt gamla register. 
5. Brister på vårt internationella kontor, manuell hantering med språk och stavningsproblem. 


 
Avvikande medlemmar i LCI-registret har avregistrerats tom 30 juni 2005. 
Netto blev avregistreringen 137 medlemmar fördelade mellan de olika distrikten. 
Minst avvikelser hade 101U, 101SM, 101SV och 101VG. 
 
Problem USA 
Vissa av våra klubbar har under perioden juli 2005 till idag fortsatt rapportera in via USA. Vi har tidigare blivit 
lovade att detta inte skulle vara möjligt, men så har ändå varit fallet. Någon nöjaktig förklaring har inte lämnats 
från IT-avdelningen. Detta bereder oss givetvis problem, men vi föreslår GR att dessa klubbar tills vidare 
lämnas utanför arbetet och därefter hanteras separat för att kunna korrigeras. Lämpligtvis av respektive 
distrikts ITansvarige. 
 
LCI:s server ligger ofta nere och verkar inte helt driftsäker. Frågan har bl.a. belysts av Nederländerna som varit 
mycket aktiva i frågan. Vi har också kunnat notera problemet under tester. Detta kan vålla oss problem när nu 
samliga svenska klubbar börjar köra skarpt. Omfattningen kan inte överskådas för närvarande. 
 
M-rapportering 
Så snart de avvikande medlemmarna kvitterats av LCI är vi klara att starta rapporteringen. 
 
Registrering av styrelser  
84 klubbar hade den 8 november inte registrerat in sin styrelse. Detta måste hanteras omgående. Jag vädjar 
därför till DG att driva på sina Itansvariga i distrikt, zoner och klubbar för att få detta arbete slutfört. 
 
Registret är nu vår enda väg att nå klubbfunktionärerna. 
Kontoret behöver nå samliga klubbar med brevutskick om VM-kampanjen och RM i Trollhättan. De klubbar 
som inte har sin styrelse registrerad den 19 november kommer inte att kunna nås av denna information. 
 
Framtid 
Det är nu viktigt att avsätta resurser för det fortsatta arbetet med medlemsregistret och dess administration. 
Tänk på att registret har tagits fram till mycket låga kostnader och faktiskt skall administrera och vara central 
kontakt för 15 000 medlemmar och över 500 klubbar. 
 
När systemet väl tagits i drift kommer förbättringsåtgärder och vidareutveckling att behöva göras kontinuerligt. 
 
Exempel på sådana åtgärder är: 
Fadderhanteringen behöver samordnas bättre med USA. Det finns möjligheter att få tabeller med korrekta 
uppgifter från LCI. Detta tycker jag är viktigt att nyttja. Andra medlemsformer som LEO, associerade 
medlemmar m.m bör hanteras i egna tabeller i registret. En lätthanterlig eposthantering står också mycket högt 
på önskelistan. 
 
Det är också viktigt att den idag så väl fungerande gruppen av Itansvariga i distrikten får resurser att träffas 
någon gång per år för avstämning av erfarenheter och vidareutveckling av vår IT-hantering inom Lions. 
 
För IT-gruppen 
Sune Karlsson 





